
Протокол № 28
засідання постійної комісії обласної ради з питань власності

від 05 квітня 2018 року                                                м.Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:
голова постійної комісії – Чудний О.В.;
заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.;
члени  постійної  комісії:  Бевзенко  М.В.,  Голобородько  О.В.,

Савченко С.В.

Відсутні:
секретар  постійної комісії - Сорока П.В;
члени постійно комісії: Бублик Я.В., Каспров К.В., Руденко Д.П.

Присутні запрошені:
Степура Ігор Станіславович —    заступник голови Кіровоградської обласної

;ради
Шепель Андрій Володимирович –    начальник управління майном виконавчого

  ;апаратуобласної ради
Таборанський Володимир Петрович -   , ,начальник управління освіти науки
      ;молоді та спорту Кіровоградської обласної державної адміністрації
Соломаха  Світлана  Григорівна —    заступник директора департаменту

    ;економічного розвитку і торгівлі облдержадміністрації
Корнюша Олександр Петрович -    директор департаменту інфраструктури

    ;та промисловості обласної державної адміністрації
Корецька  Людмила  Вікторівна  –    директор комунального закладу

«        Кіровоградський обласний інститут післядипломної педагогічної освіти імені Василя
»;Сухомлинського

Ілик Роман Ігорович –   генеральнийдиректорОКВП « - »;Дніпро Кіровоград
Пашина Наталія  Миколаївна —    член громадської ради Кіровоградської

  ;обласної державної адміністрації
Тикул Сергій Григорович -  .представник громадськості

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про керівника комунального закладу «Кіровоградський обласний
інститут  післядипломної  педагогічної  освіти  імені  Василя
Сухомлинського».

Інформує: Шепель Андрій Володимирович -   ,начальник управління освіти
,       .науки молоді та спорту Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про звіт про стан виконання Плану заходів на 2015-2017 роки із
реалізації  Стратегії  розвитку  Кіровоградської  області  на  період  до
2020 року.



2

Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна   -   заступник директора
     .департаменту економічного розвитку і торгівлі облдержадміністрації

3. Про затвердження істотних умов договору енергосервісу.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович  -   директор департаменту

     .інфраструктури та промисловості обласної державної адміністрації

4. Про передачу видатків незавершеного будівництва “Подовження
злітно-посадочної смуги аеропорту “Кіровоград”.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

5. Про  звернення  громадянина  Фірсова  М.І.  щодо  тарифів  на
водопостачання і водовідведення споживачам ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

6. Про бюджетні звернення.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

7. Про списання майна спільної власності територіальних громад сіл, 
селищ і міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

8. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної власності
територіальних громад сіл, селищ та міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

9. Про продовження терміну дії договору позички.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

10. Про  передачу  майна  з  балансу  на  баланс  без  зміни  форми
власності даного майна.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

11. Про звернення ГО «Асоціація політичних наук» щодо створення
наглядових  рад  при  комунальних  підприємствах  спільної  власності
територіальних громад сіл, селищ і міст області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради
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12. Про Статут комунального підприємства “Поліграфія” із  зміною
найменування підприємства.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –   начальник управління
    .майномвиконавчого апарату обласної ради

13.  Про  результати  перевірки  фактів,  викладених  у  скаргах
громадянина  Тикула  С.Г.,  щодо  правомірності  дій  посадових  осіб
територіального  медичного  об'єднання  “Центр  екстреної  медичної
допомоги та медицини катастроф у Кіровоградській області”.

Інформує:  Степура  Ігор  Станіславович –   заступник голови
  .Кіровоградської обласної ради

 

ХІД ЗАСІДАННЯ:

1. Про керівника комунального закладу «Кіровоградський обласний
інститут післядипломної педагогічної освіти імені Василя Сухомлинського».

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 348 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

2. Про звіт про стан виконання Плану заходів на 2015-2017 роки із
реалізації Стратегії розвитку Кіровоградської області на період до 2020 року.

З  інформацією  виступила: Соломаха  С.Г.  -  заступник  директора  де-
партаменту економічного розвитку і торгівлі облдержадміністрації.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 349 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

3. Про затвердження істотних умов договору енергосервісу.
З  інформацією  виступи  в: Корнюша  О.П.  -  директор  департаменту

інфраструктури та промисловості обласної державної адміністрації.
Запропонував  зняти  з  розгляду  сесії  обласної  ради  питання  “Про

затвердження істотних умов договору енергосервісу”.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 350 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

4. Про  передачу  видатків  незавершеного  будівництва  “Подовження
злітно-посадочної смуги аеропорту “Кіровоград”.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

В обговоренні взяли участь: Бевзенко М.В., Чудний О.В.
Давали пояснення: Корнюша О.П., Царьов І.В.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 351 (додається).  
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно
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5. Про звернення громадянина Фірсова М.І. щодо тарифів на водопо-
стачання і водовідведення споживачам ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 352 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

6. Про бюджетні звернення.
З   інформацією виступив: Шепель А.В.  –  начальник управління  майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 353 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

7. Про списання майна спільної власності територіальних громад сіл,
селищ і міст області.

З інформацією виступив: Шепель А.В.  –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради.

В обговоренні взяв участь Арсірій В.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 354 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

8. Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної
власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення 355 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

9. Про продовження терміну дії договору позички.
З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти рішення № 356 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

10. Про передачу майна з балансу на баланс без зміни форми власності
даного майна.

З інформацією виступив  Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 357 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

11. Про звернення ГО «Асоціація політичних наук» щодо створення
наглядових  рад  при  комунальних  підприємствах  спільної  власності
територіальних громад сіл, селищ і міст області.
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З  інформацією виступив Шепель А.В.  – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

В обговоренні взяли участь: Арсірій В.В., Бевзенко М.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 358 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

12. Про Статут комунального підприємства “Поліграфія” із зміною
найменування підприємства.

З  інформацією виступив Шепель А.В.  – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 359 (додається).
Голосували: “ ” – 5 ( ).За одноголосно

13. Про  результати  перевірки  фактів,  викладених  у  скаргах
громадянина  Тикула  С.Г.,  щодо  правомірності  дій  посадових  осіб
територіального  медичного  об'єднання  “Центр  екстреної  медичної
допомоги та медицини катастроф у Кіровоградській області”.

З інформацією виступив Степура І.С. – заступник голови Кіровоградської
обласної ради.

В  обговоренні  взяли  участь:  Бевзенко  М.В.,  Голобородько  О.А.,
Арсірій В.В.

Давала пояснення: Пашина Н.М.
Бевзенко  М.В.  запропонував  направити  узагальнену  довідку  про

результати  перевірки  фактів,  викладених  у  скаргах  громадянина  Тикула  С.Г.,
щодо правомірності  дій  посадових осіб територіального медичного об'єднання
“Центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф у Кіровоградській
області” до прокуратури.

У  ході  дискусії  з  Пашиною  Н.М.  Бевзенко  М.В.  залишив  засідання
постійної комісії.

Чудний О.В. вніс пропозицію, у зв'язку з відсутність кворуму та зважаючи
на необхідність у доопрацюванні проекту рішення з даного питання, перенести
його прийняття на наступне засідання постійної комісії обласної ради з питань
власності.

Голова постійної комісії                                                           О.Чудний


